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From:

Sent:

Subject: Punt voor inhoudsoverleg

Received: Tue 3/9/2021 12:35:40 PM

ver: BE BE 5 GREENERY SEER is i>

Verzonden: maandag 8 maart 2021 18:20

Aan: E12414 (ERE) < @minvws.nl>; i 12: BER JEEM eminvws.nl>; BEY IB. (512 |}
@minvws.nl>; [ERECS, [ESE EE @minvws.nl>

Onderwerp: RE: RTV-overzicht DCo

Om het voor onszelf (en EEE) nog eens op een rij te zetten, volgens mij zit het als volgt.
Prima om dit morgen in het inhoudsoverleg te bespreken zoal voorstelde, dit is al een soort tijdlijntje ;-)

- Het plan was met BPf de bewoners van instellingen te prikken. Het vaccin leek op dat moment zo ingewikkeld (grote
verpakking, moeilijk om te pakken, mocht niet teveel worden vervoerd) dat alleen de grote instellingen dit zouden kunnen. Dat

zijn over het algemeen degenen met een instellingsarts.
- Bij de kleinere instellingen hebben clienten vaak de huisarts als behandelaar. Voor deze locaties zou het te ingewikkeld zijn om

met BPf te prikken, daarom gewacht op Moderna (kleinere verpakkingen).
Deze splitsing stond volgens mij al in de vaccinatiebrief van eind november.
- In het uitvoeringsoverleg van het RIVM is een inschatting gemaakt van het aantal cliénten met een instellingsarts en met een

huisarts. Die aantallen zijn in de flowchart terecht gekomen.
- Eind januari hebben we op verzoek van minister met RIVM georganiseerd dat het prikken in een aantal grotere instellingen
eerder kon beginnen. Bij de werkinstructie van deze groep stond dat met spillage de andere bewoners mochten worden

meegeprikt. Dat is overgenomen in de instructie voor alle instellingen met BPf.
- Het prikken met Moderna door huisartsen bleek veel problemen met zich mee te brengen, waardoor het RIVM heeft verkend of

de HAPs dit konden doen.
- Nav berichten in de media dat er meerdere prikmomenten waren voor de verschillende bewoners, hebben we aangegeven dat

alle andere bewoners, ook zonder WIz indicatie, mochten worden meegeprikt.
- Door nieuwe inzichten over de logistiek is besloten dat de HAPs ook met BPf gingen prikken, zodat die ronde versneld kon

worden. Het ging te lang duren met Moderna door de kleine leveringen.

Dus in reactie op BEA pragmatisch iedereen prikken inderdaad pas eind januari. (en je zou kunnen zeggen geleerd van de

eerdere start, dat waren de weken van 18 en 25 januari).
Dat de HAP's een gat hebben dichtgelopen klopt cok wel, maar mi een ander gat nl de huisartsen die het niet lukte met Moderna

in de woonvormen.

Ter bespreking morgen!

Groeten,INEZ) ERE]
vers SEL RE GED mins

Verzonden: maandag 8 maart 2021 09:11

@minvws.nl>

cc: BES BE. A
(EE BE) minvws.nl>

Onderwerp: FW: RTV-overzicht DCo

Hierbij voor jullie de mail die ik net noemde.

Groet,

Verzonden: zondag 7 maart 2021 08:31

ner: GED EN. IE (EXE EER) EEE ivi. EXE)EG EEE) ERE ies n>

Onderwerp: FW: RTV-overzicht DCo

Zie interview met (naar omstandigheden best goed gedaan, maar jammer dat het allemaal terugkijken is).

Een specifieke vraag: hij zegt dat we artsen gevraagd hadden pragmatische bij te prikken, maar dat was niet de insteek bij de

start, dit was toch nadat we de problemen van de indeling tegenkwamen (eind jan), je zou positief kunnen zeggen: toen we de

eerdere start (dat mogen we ook nog wel eens vermelden) hadden hebben we daar ook van geleerd. Hij zegt vervolgens dat de

HAP’s dat gat hebben dichtgelopen, klopt dat helemaal? E
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